
 
 

 
 

 

BESTYRELSESMØDE 
Mandag d. 15. januar 2024 kl. 17.30 – 20.00 – på skolen 

 
Deltagere:  
Winnie Skousgaard Sørensen    
Heidi Drejer Bitomsky    Dorthe Konnerup (medarbejder Kridthus) 
Lasse Mundt Djørup Lauridsen   Gitte H. Østergaard (Medarbejder BH/SFO) 
Sune Holm Skodborg    Anne Conradsen (medarbejder almen) 
Søren Ole Niss    Pia Mørk 
Emil Mørkholt Bowen Bohlbro   Gitte Marie Vinther Frydenlund 
Michelle Farsø   Tine Hejlesen 

Lars Øgendahl Overgaard  
 
Ordstyrer: Lasse  
 
Fraværende:  
Elevrådsrepræsentanter (Kamilla og Andreas) 
 
Dagsordenspunkter: 001 -   
Punkter til eventuelt meddeles ved mødets start, så vi kan planlægge tiden efter det.  
Referat oplæses og godkendes under mødet.  
 
  
Kl. 17.30 001    Nyt fra afdelingerne: (20 min) (orientering) 

Dagtilbud og SFO (5 min) Børnene har lavet julegaver og afholdt forskellige 
julearrangementer. Tilbudt forældresamtaler i den kommende tid. Kigger ind i årshjul for 2024.  

Almenområdet (5 min) Juleklip for hele skolen med stort fremmøde. 6.kl afholdt 
skuespil. Juleafslutning med kirkegang for alle klasser. Terminsprøver for 8. og 9.kl i uge 2. EDU-
cationdays afholdt for 8.kl. Læringskonferencer afvikler for de primære lærere, læsevejleder og 
ledelse. Læsehund til udvalgte elever med læseudfordringer i primært indskolingen med mulig for at 
forlænge indsatsen. Opstart snarest muligt.  

Kridthuset (5 min) Julearrangementer af forskellig art for eleverne. Eleverne har laver 
julegaver. Januar har budt på nye elever og inddragelse af De Gamles Gård til særligt 
udskolingseleverne. Nye vikarer som gør det godt, og personalet er obs. på at hjælpe dem godt i gang. 
Ny lærer pr. 1/1 og ny pædagog pr. 1/2.  

 

Kl. 17.45 002   Gennemgang af udkast til principper for ekskursioner, lejrskoler og skolerejser 
 (drøftelse/beslutning) (se bilag) v. Gitte Marie og Lars 

Skolerejse og lejrture afholdt i år. Undersøgende fase og kigger så småt ind i næste skoleår. Kommentar: Skolerejse 
til København – forslag til formulering ”fx København”. Aftales efter drøftelse med elever, team, ledelse og forældre. 
Obs på pris til transport, aktiviteter mm., men især lærertimerne koster skolen dyrt. Forslag om hvert andet år for 
8./9.kl. Kommentar til formulering vedr. max rejsepris og klassekassen under punktet ”Tilgang”. Obs på to klasser 



 
 

 
 

kan have forskellige beløb på klassekassen, hvilket kræver en drøftelse og forventningsafstemning. Endelig 
godkendelse i på bestyrelsesmødet i marts 2024.    
   
Kl. 18.10 003  Nyt fra dagtilbud ift. kommende strukturdrøftelser (orientering/drøftelse) v. Pia og  

Lars 
- Særligt dagtilbud: Hadsund eller Assens.  
- Ca. 10 % af hver årgang vælger børnehaverne i Mariager (hvor kapaciteten er 

opbrugt) 
*Fremlæggelse af foreløbig analyse samt handleforslag til at ændre udviklingen 
Orientering v. Lars.  
Drøftelse af distriktsområdet; er dagtilbudsdistriktet det samme som 
skoledistriktet? Lars undersøger dette. Obs på børn i dagpleje, pladshenvisningen 
og valg af institution. Fokus på at gøre opmærksom på Assens gennem eks. sociale 
medier. Forslag om at invitere mødregrupper og forældrene på besøg samt 
informationsmøder i Smilehullet. Kan man sende Assens Dagtilbud og Skoles 
brochure ud sammen med Fjernvarmens materialer til nye tilflyttere?    

 
Kl. 18.40   SANDWICH (pause) 
 
 
Kl. 19.00 004  Nyt fra almen ift. kommende strukturdrøftelser i MFK og i Assens 

(orientering/drøftelse) 
  *Almen og specialområdet drøftes i to forskellige spor.  
  *Elevtal og økonomi er kriterier, som er afgørende fra politisk side 

*Karaktergennemsnit, overgangsfrekvens til ungdomsudd. kunne være bedre (jf. 
skrivelse fra STUK – se bilag) 
*Behov for principper ift. hvornår vi skal samlæse klasser (dagtilbuds- og skoleleder 
fremlægger konkret mulighed om samlæsning allerede i indeværende skoleår) Lars 
laver udkast til bestyrelsen til fremlæggelse i marts 2024.   
*Hvordan kan udvalg i bestyrelsen bidrage til en positiv udvikling?  

Orientering v. ledelsen 
 

Kl. 19.30 005  Gennemgang af nedsatte udvalg (orientering/drøftelse) (se bilag) 
- Hvem melder sig til hvilke udvalg (primært fokus på bestyrelsesmedlemmer)? 
- Hvordan kan udvalg i bestyrelsen bidrage til en positiv udvikling jf. 

strukturdrøftelser vedr. dagtilbud og skole (almen?) 
- Ledelsen indkalder til de første møder. PR udvalg Lasse, Pia, Lars, Emil. Arb.dag 

udvalg Klaus. Arr.udvalg Lars, Gitte Marie, Pia, Michelle, Lasse, Heidi. Bestyrelsesnyt 
Lasse.  

 
Kl. 19.45 006 Lidt af hvert (orientering) 

- Overvejelse om færre ledelsesrepræsentanter på bestyrelsesmøder fra næste 
skoleår. Godkendt 



 
 

 
 

- Nedsættelse af indstillingsudvalg ifbm. ansættelsessamtaler i Smilehullet (og en 
kort orientering om tidspunkt for afholdelse af samtaler samt krav til antal 
deltagere) D. 22/2 ansættelsessamtaler til to pædagogstillinger. Repræsentant fra 
bestyrelsen Michelle og Emil. Vender tilbage med tidspunkt inden udgangen af 
ugen.  

- Dialogmøde på Mariager skole (se bilag). Drøftet. 
- Ordblindeindsats (test, hjælpemidler mv) i almen og i Kridthus. Heidi sender 

forsørgelse til Lars 
- Bestyrelsesnyt (hvornår, hvordan mv) 
 
Punkter til næste bestyrelsesmøde 
- St.aula/PLC – hvor er vi 
- Nyt fra udvalg 
- Ordblindeindsats 
- Budget 2024 

 
Kl. 20.05 007  Orientering om klasser og personalesituation på Assens Skole  

(LUKKET PUNKT – uden elever - 10 min)  
 
EVT 
Drøftelse af: Klatrestativet i Smilehullet. Låge i Smilehullet skal laves. D. 21/4 indvies 
Lillefjordruten. Udfordringer med sne på fortove på vej til skole.      
 
 

Kl. 20.15   Tak for i aften 

 

 
 
 
 
 

 


